



Standard Chartered Cathay Mastercard®

Shopping Offer

Terms and Conditions

Brands	Offer	Store Coverage
Marathon Sports	10% off for designated regular priced items	HK & Macau
GigaSports	10% off for designated regular priced items	HK
Catalog	10% off for designated regular priced items	HK & Macau
Speedo	10% off for designated regular priced items	HK
Arena	10% off for designated regular priced items	HK
Crocs	10% off for designated regular priced items	HK & Macau
Havaianas	10% off for designated regular priced items	HK & Macau
UGG	10% off for designated regular priced items	HK & Macau
Rockport	10% off for designated regular priced items	HK & Macau
Cath Kidston	10% off for designated regular priced items	HK
Repetto	10% off for designated regular priced items*	HK
Columbia	10% off for designated regular priced items	HK & Macau
GoWild	10% off for designated regular priced items	HK & Macau
Chevignon	10% off for designated regular priced items	HK & Macau

*Excluded Products/Services: The offer at Repetto is available to the cardholders of Standard Chartered Cathay Mastercard - Priority Banking and Standard Chartered Cathay Mastercard - Priority Private only.

1. The usage of Standard Chartered Cathay Mastercard offer cannot be used in conjunction with other promotions, discounts, or offers.
2. The offer excludes selected brands, labelled items, counters and gift vouchers.
3. This offer cannot be redeemed for cash or Asia Miles in whole or in part.
4. Cathay reserves the rights to adjust the discount percentage and purchase limit and amend these terms and conditions from time to time.
5. In case of discrepancy between the English version and Chinese translation of these terms and conditions, the English version shall prevail.
6. In case of any disputes, respective brands reserves the rights of final decision.



渣打國泰 Mastercard®

購物優惠

條款及細則

品牌	優惠	適用地區
馬拉松	指定正價商品尊享 9 折	香港及澳門
GigaSports	指定正價商品尊享 9 折	香港
Catalog	指定正價商品尊享 9 折	香港及澳門
Speedo	指定正價商品尊享 9 折	香港
Arena	指定正價商品尊享 9 折	香港
Crocs	指定正價商品尊享 9 折	香港及澳門
Havaianas	指定正價商品尊享 9 折	香港及澳門
UGG	指定正價商品尊享 9 折	香港及澳門
Rockport	指定正價商品尊享 9 折	香港及澳門
Cath Kidston	指定正價商品尊享 9 折	香港
Repetto	指定正價商品尊享 9 折*	香港
Columbia	指定正價商品尊享 9 折	香港及澳門
GoWild	指定正價商品尊享 9 折	香港及澳門
Chevignon	指定正價商品尊享 9 折	香港及澳門

*Repetto 之購物優惠僅適用於渣打國泰 Mastercard — 優先理財及渣打國泰 Mastercard — 優先私人理財客戶

1. 此渣打國泰 Mastercard 購物優惠不可與其他推廣優惠或折扣同時使用。
2. 此優惠不適用於指定品牌、特選商品、專櫃及購物禮券。
3. 此優惠不可全部或部分兌換為現金或「亞洲萬里通」里數。
4. 國泰保留隨時調整此優惠的折扣百分比和購買限額，及修訂以上條款及細則之權利。
5. 如本條款及細則之中文與英文版有任何歧義，概以英文版本為準。
6. 如有任何爭議，以上品牌保留最終決定權。